

Verslag Algemene Ledenvergadering 30 oktober 2023

Datum: 30 oktober 2023
Tijd: 20.00 uur
Plaats: Stinzenhal, Broekdijk Oost 28, Breukelen
Aanwezig bestuur: Ingeborg v.d. Grift (voorzitter), Mariëlle v.d. Boogaard (penningmeester), Lieke van Kooten (algemeen bestuurslid), Scott Vorst (algemeen bestuurslid), Natascha Kalkman (algemeen bestuurslid)
Overige aanwezigen: Berty Brinkhof, Fenny Schockman, Niels Egberts, Lucia Verhoef, Silvia van Dijk, Tom Branderhorst, Eric Kortz, Tim Meilink, Carmen Vorst, Yvonne Blikman, Leanne Kalkhoven-van der Grift, Thijs van den Bosch
Afwezig met bericht: Suzan Appel, Kim Mastwijk, Claudia Melman, Daisy van der Laan, Rob Brinkhof (via Berty), Brendon Branderhorst

Agenda:**1. Opening**

Voorzitter Ingeborg heet iedereen welkom en meldt de afwezigen.

2. Mededelingen

-

3. Vaststellen definitieve agenda

Ingeborg geeft toelichting over de agenda.

4. Bespreken notulen: BALV 22 mei 2023

Geen opmerkingen, akkoord.

5. Terugblikken op het afgelopen seizoen a.d.h.v. de vijf thema's

Ingeborg geeft toelichting over de werkwijze van de vijf thema's en het proces rondom twee ALV's per seizoen.

Natascha geeft toelichting over het thema handbal. Reactie van Lucia dat er een nu geen lijn is in wat wel en wat niet in het jaarverslag staat (aan de hand van de getallen qua zaalhuur/aantal wedstrijden)

Lieke geeft toelichting over het thema evenementen. Vraag vanuit Berty: wordt er iets gedaan met het stukje tussen de beachvelden en de sporthal in? Mariëlle geeft toelichting.

Berty komt met het idee om uit te zoeken of er beachclinics zijn via het NHV voor middelbare scholen.

Leanne geeft aan dat sinterklaas hier ook bij genoemd moet worden.

Natascha geeft toelichting over het thema communicatie en vrijwilligers. Niels komt met opmerking over punten fluiten senioren wedstrijden: veel aandacht blijven geven aan scheidsrechters (in dit geval Jari) die op hoog niveau fluiten omdat ze anders mogelijk voor een andere vereniging gaan fluiten. Ze moeten de binding met de vereniging niet verliezen. Marielle geeft toelichting over het thema financiën. Vraag door Leanne waarom er discussie met de gemeente is over de factuur van de zaal. Ingeborg en Marielle geven hier toelichting over. Fenny vraagt of er nog kosten zijn voor de beachvelden. Antwoord hierop is dat de kosten zijn gebleven net zoals bij het veld. Berty vraagt of de 'vrienden van nijenrodes' er nog is. Marielle geeft toelichting dat Remi dit vorig jaar is vergeten te innen en dat het opnieuw uitgezocht gaat worden. Lucia geeft aan als idee om te kijken naar een minimaal eigen vermogen zodat we beter kunnen kijken wat we willen uitgeven en we niet de contributie verder omhoog hoeven gooien.

6. Financiële resultaten

Marielle geeft toelichting over de winst en verlies uit het overzicht 2022-2023. Er komen geen vragen vanuit de leden.

Ook geeft Marielle toelichting over de balans uit het overzicht 2022-2023. Ook hierover komen geen vragen vanuit de leden.

7. Verslag Kas Controle Commissie en verlenen décharge financiën

Marielle spreekt haar dank uit naar de KCC en vertelt dat ze iets gaat doen met de feedback die zij hebben gegeven. Ook geeft ze toelichting over de punten die de KCC voorstelt. De KCC stelt voor om decharge te verlenen, Marielle dankt ze daarvoor.

8. Décharge bestuur voor gevoerde beleid

Ingeborg neemt het woord over en vraagt of er decharge verleent kan worden, dit is akkoord. Eric komt met het punt of er een getekend stuk is op papier.

9. Begroting

Marielle geeft toelichting over de contributie vaststelling en de 5% verhoging die het bestuur wil invoeren. Niels komt met het punt of we niet eerst naar de begroting moeten kijken om meer inzicht te hebben voordat we akkoord/niet akkoord geven over de contributieverhoging. Dit wordt gedaan, Marielle geeft toelichting het voorstel van de begroting van 2023-2024. Niels stelt vraag over de zaalhuur, waarom dit ineens veel hoger erin staat. Antwoord hierop is dat dit vorig jaar met coronajaren te maken heeft gehad. Eric komt met punt of de contributie niet gekoppeld kan worden aan de vaste kosten die er zijn. Of er inzichtelijk is welke vaste kosten er zijn zodat je duidelijk hebt wat er nodig is per lid om kostendekkend te zijn. Nu lijkt de 5% niet specifiek ergens op gebaseerd te zijn.

Eric komt met punt of er gekeken wordt naar hoeveelheid leden per categorie en de daarbij gecombineerde kosten. Marielle geeft toelichting dat vooral de overgang van jeugd naar senioren lastig is en dat we daar met een 'studenten'-tarief in tegemoet willen komen. Niels komt met het punt dat de verhouding tussen kabouters/F-jeugd en E-jeugd niet helemaal klopt. Kabouters en F-jeugd hebben maar 1 training en af en toe een toernooitje en E-jeugd 2 trainingen per week en elke week een wedstrijd. Thijs komt met punt dat de 5% niet exact is bij alle categorieën. Marielle geeft aan dat ze heeft afgerond. Thijs (in combinatie met Niels) komt met voorstel om het percentage iets naar boven af te ronden bij de E- en D-jeugd en het naar beneden af te ronden bij de kabouters en F-jeugd. Voorstel is om kabouters op 115 euro te houden en de E en D-jeugd 2,50 euro erbij te doen. Iedereen is hiermee akkoord. Marielle dankt iedereen dat de voorlopige begroting akkoord is. Marielle doet de vraag of er mensen zich beschikbaar stellen als nieuwe KCC. Niels en Thijs stellen zich beschikbaar.

10. Bestuurszaken: Afscheid/Vacatures/Benoemingen

Ingeborg benoemt dat er afscheid genomen gaat worden door Ingeborg en Lieke en dat Natascha zich verkiesbaar stelt voor het voorzitterschap. Iedereen is hiermee akkoord. Mededeling dat de kledingcommissie heeft aangegeven te gaan stoppen. Ook worden de urgente vacatures benoemd. Eric Kortz biedt zich aan als secretaris, iedereen is hier enorm blij mee en uiteraard akkoord. Natascha neemt het woord over en vertelt over de bob vd vrede prijs en reikt hem uit aan Ingeborg, gefeliciteerd!

11. Rondvraag

Leanne komt met de vraag of er nog iets moet gebeuren met de zeilen die op de beachvelden liggen (die wegwaaien). Ingeborg komt met punt dat er tijdelijk stenen vanuit haar tuin gelegd moeten gaan worden. Fenny komt met idee om Paul de Hollander te benaderen.

Fenny komt met punt dat de nieuwe scheidsrechterscoördinator Debby Jongeling niet genoemd is. Natascha geeft toelichting dat dat komt omdat het om het nieuwe seizoen gaat en de ALV over vorig seizoen.

12. Sluiting

HV NIJENRODES

BESLUITENLIJST

Nummer	Besluit
1	Het jaarverslag 2021- 2022 wordt goedgekeurd, inclusief de (financiële) jaarrekening en het verslag van de kascommissie. Het bestuur wordt decharge verleend.
2	Er wordt een voorziening getroffen van 500 euro per jaar voor jubilea
3	Er wordt een jongerenabonnement ingesteld. Het bestuur zal nog precies bepalen voor welke doelgroep dit abonnement gaat gelden.
4	De begroting voor 2022-2023 wordt vastgesteld.
5	De contributie wordt vastgesteld zoals op pagina
6	Tot nieuwe kascommissie voor het volgende seizoen
7	